
Protokół nr LVII/2022 

z Sesji Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

odbytej w dniu 24 lutego 2022 roku 

VIII kadencja 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 8:15    Godzina zakończenia obrad: 09:03 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich  

 

Ad. pkt. 1.  Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Dominik otworzył LVII sesję Rady Miejskiej 

Ząbkowic Śląskich VIII kadencji, która została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

 

Powitał Radnych Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich, Burmistrza Ząbkowic Śląskich Pana 

Marcina Orzeszka, Zastępcę Burmistrza Pana Dariusza Małozięcia, Sekretarz Gminy Panią 

Justynę Giryn, Skarbnika Gminy Panią Beatę Bedri, Radcę Prawnego Panią Kamilę Rutkowską 

– Krehut, Radcę Prawnego Pana Michała Kucharskiego oraz wszystkich przybyłych na sesję. 

  

Ad. pkt. 2.   Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w obradach uczestniczy 21 Radnych, 

co stanowi odpowiednie quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne decyzje.  

 

Radni Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich biorący udział w sesji:  

(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

1. Beata Bereźnicka   udział w sesji on-line     

2. Krzysztof Cupiał    

3. Andrzej Dominik    

4. Dariusz Gancarz  

5. Franciszek Gawęda   udział w sesji on-line 

6. Jacek Górowski   

7. Małgorzata Grzesik 

8. Bożena Gwóźdź    

9. Magdalena Halikowska   

10. Janusz Labok     

11. Ryszard Pawłowski    

12. Stanisław Płachytka  

13. Piotr Rogowski   

14. Dorota Sierka     

15. Jadwiga Smarżyk   udział w sesji on-line  

16. Błażej Sobala      

17. Grażyna Sobór   udział w sesji on-line    

18. Irena Szewczyk    

19. Piotr Warzocha     

20. Arkadiusz Wilczewski     

21. Ewa Żurek 

 



Poinformował, że protokół z obrad LVII Sesji Rady Miejskiej prowadzić będzie Pani Marta 

Kurpiel-Tokaruk.  

 

 

Ad. pkt. 3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z dnia 27.01.2022 roku.  

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.   

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie postulatu Pana Ryszarda Barańskiego z dnia 20 stycznia 2022 roku. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania odpadów 

komunalnych od właściciela nieruchomości i sposób świadczenia usług przez punkty 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych. (projekt nr 1) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ząbkowice Śląskie.(projekt nr 2) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaka ratownika OSP.(projekt nr 3) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenie górnych stawek opłat za usługi 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. (projekt nr 4) 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Andrzej Dominik powiedział,  

że chciałby prosić Wysoką Radę o dokonanie korekty w porządku posiedzenia, tak aby pkt., 7 

był pkt. 11. 

 

Wysoka Rada wyraziła na to zgodę. 

 

Wysoka Rada poprzez głosowanie wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

podwyższenia kapitału zakładowego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Ząbkowice 

Śląskie.(projekt nr 6) 

 

Głosowanie: 21 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 



Wysoka Rada poprzez głosowanie wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Dolnośląskiego.(projekt nr 7) 

 

Głosowanie: 21 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wysoka Rada poprzez głosowanie wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie miasta i gminy na 2021 rok.(projekt nr 8) 

 

Głosowanie: 21 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wysoka Rada poprzez głosowanie wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w  wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ząbkowice Śląskie na lata 

2022-2042.(projekt nr 9) 

 

Głosowanie: 21 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 4. Przyjęcie protokołu z dnia 27.01.2022 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Andrzej Dominik stwierdził, że Wysoka 

Rada poprzez aklamację przyjęła ww. protokół.  

 

Ad. pkt. 5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Andrzej Dominik powiedział,  

że 8 lutego 2022 roku brał udział w wideokonferencji z przedstawicielami miasta partnerskiego 

Uchte, w tym samym dniu brał udział w zabawie karnawałowej stowarzyszenia „Integracja”; 

11 lutego 2022 roku brał udział w wydarzeniu „Eko Event” – be eco organizowanym przez 

młodzież ze Stolca oraz z Sieroszowa; a ponadto organizował pracę Rady Miejskiej oraz 

przyjmował interesantów.  

 

 

Ad. pkt. 6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek przedstawił sprawozdanie z działalności,  

w którym omówił sprawy z zakresu Urzędu Miejskiego tj.: Spraw Obywatelskich i Urzędu 

Stanu Cywilnego, Gospodarki Nieruchomościami, Infrastruktury Technicznej, ochrony 

środowiska, zagospodarowania przestrzennego, edukacji, kultury i sportu, współpracy  

ze stowarzyszeniami, profilaktyki alkoholowej i narkomanii, organizacyjno-administracyjne, 



Promocji Gminy Ząbkowice Śląskie oraz ewidencji działalności gospodarczej, działalność 

Straży Miejskiej w Ząbkowicach Śląskich; pracy Wydziału Funduszy Zewnętrznych   

oraz Finansów i Planowania. Podał, iż wydano również 2 Obwieszczenia oraz 22 Zarządzenia 

Burmistrza Ząbkowic Śląskich. Dodatkowo omówił sprawy jednostek gminnych tj. Biblioteki 

Publicznej, Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji „Delfin” Sp. z o. o., Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego, Ząbkowickiego Centrum Kultury i Turystyki, Ząbkowickiego 

Centrum Sportu i Rekreacji oraz Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. oraz przedstawił 

ważniejsze spotkania, w których uczestniczył w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. pkt. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od 

właściciela nieruchomości i sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego 

zbierania odpadów komunalnych. (projekt nr 1) (Uchwała nr LVII/380/2022) 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 

dyskusje. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej i Ochrony Środowiska o zaopiniowanie powyższego projektu uchwały.  

 

Głosowanie komisji: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”,  

0 głosów „nieważnych”.  

 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Następnie poddał pod głosowanie Wysokiej Radzie powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowanie Wysokiej Rady:  

 

21 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”, 0 głosów „nieważnych” 

 

Stwierdził, że Wysoka Rada jednogłośnie przyjęła ww. projekt uchwały.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ząbkowice 

Śląskie.(projekt nr 2)( Uchwała nr LVII/381/2022) 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 



Radni otrzymali projekt uchwały i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 

dyskusje. 

 

Radna Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Magdalena Halikowska zapytała czy  

w Ząbkowicach Śląskich jest jakiś punkt przyjmowania przeterminowanych leków. 

 

Zastępca Burmistrza Ząbkowic Śląskich Dariusz Małozięć podał, ze przeterminowane leki 

można oddać do punktu selektywnego odpadów komunalnych na ulicy Legnickiej  

w Ząbkowicach Śląskich. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej i Ochrony Środowiska o zaopiniowanie powyższego projektu uchwały.  

 

Głosowanie komisji: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”,  

0 głosów „nieważnych”.  

 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Następnie poddał pod głosowanie Wysokiej Radzie powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowanie Wysokiej Rady:  

 

21 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”, 0 głosów „nieważnych” 

 

Stwierdził, że Wysoka Rada jednogłośnie przyjęła ww. projekt uchwały.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaka ratownika OSP.(projekt nr 3)(Uchwała nr LVII/382/2022) 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 

dyskusje. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu o zaopiniowanie powyższego projektu uchwały.  

 

Głosowanie komisji: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”,  

0 głosów „nieważnych”.  

 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 



 

Następnie poddał pod głosowanie Wysokiej Radzie powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowanie Wysokiej Rady:  

 

21 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”, 0 głosów „nieważnych” 

 

Stwierdził, że Wysoka Rada jednogłośnie przyjęła ww. projekt uchwały.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenie górnych stawek opłat 

za usługi odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. (projekt nr 4) 

(Uchwała nr LVII/383/2022) 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 

dyskusje. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej i Ochrony Środowiska o zaopiniowanie powyższego projektu uchwały.  

 

Głosowanie komisji: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”,  

0 głosów „nieważnych”.  

 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Następnie poddał pod głosowanie Wysokiej Radzie powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowanie Wysokiej Rady:  

 

17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosów „wstrzymujących”, 0 głosów „nieważnych” 

 

Stwierdził, że Wysoka Rada przyjęła ww. projekt uchwały.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 11. Rozpatrzenie postulatu Pana Ryszarda Barańskiego z dnia 20 stycznia 2022 

roku. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia postulatu w sprawie uchylenia uchwały nr 

LXX/380/2018 z dnia 6 lipca 2018 roku w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy 

Ząbkowice Śląskie miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych (projekt nr 5) 

(Uchwała LVII/384/2022) 



Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 

dyskusje. 

 

Radny Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Franciszek Gawęda powiedział, że ma 

„mieszane uczucia” związane z postulatem Pana Ryszarda Barańskiego, ponieważ gdyby 

przyjrzało się dokładnie prawnym aspektom, można by było doszukać  

się, iż odległość opisywana przez Pana Ryszarda Barańskiego mogła by być zaakceptowana. 

Podał, że Wysoka Rada wcześniej ją zaakceptowała, jednak biorąc pod uwagę  fakt,  

iż wykładnie prawne Naczelnego Sądu Administracyjnego, jak i Sądu Najwyższego w tym 

zakresie są dosyć jednoznaczne i wskazują, iż odległość musi być zgodna z odczuciami  

dotyczącymi ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Podał,  

iż w związku z powyższym, odległość wynosząca 25 m zdaje się być zbyt mała. Dodał,  

że niestety nie trafiają do niego argumenty Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz odpowiedź 

Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych na przedstawiony postulat; 

przyjmując argument, iż cześć punktów sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

zlokalizowana jest w obrębie Starego Miasta, którego specyficzna, historyczna infrastruktura 

charakteryzuje się maksymalną intensywnością zabudowy jest nieadekwatne do tego  

co w swoim postulacie ujął pan Ryszard Barański. Podał, że w obrębie Starego Miasta nie ma 

praktycznie żadnych placówek oświatowych, za wyjątkiem Szkoły Podstawowej nr 1, gdzie 

odległość do sklepu z alkoholem jest duża; większość zbyt małych odległości dotyczy osiedli 

zlokalizowanych na terenie miasta oraz sklepów znajdujących się w pobliżu szkół  

w miejscowościach wiejskich. Powiedział, iż uważa, że warto byłoby się zastanowić nad tym 

czy nie powinno zwiększyć się tej odległości min. do wielkości 100 m. Podał, iż w związku 

 z powyższym uważa, że postulat pana Ryszarda Barańskiego jest zasadny. 

 

Radna Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Małgorzata Grzesik powiedziała, że nie dotyczy 

to tylko szkół, ale również budynków sakralnych. Podała, że w obrębie Ząbkowickiego Rynku 

jest kilka kościołów.  

 

Radny Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Franciszek Gawęda podał, że patrząc  

na kościoły, również ta odległość jest nieco większa np. kościół Sióstr Mniszek Klarysek na 

ulicy Grunwaldzkiej, gdzie odległość wynosi ok. 50-70 m, a pozostałe są w bardzo dużej 

odległości. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Wysokiej Radzie powyższy 

projekt uchwały. 

 

Głosowanie Wysokiej Rady:  

 

16 głosów „za”,1 głosów „przeciw”, 4 głosów „wstrzymujących”, 0 głosów „nieważnych” 

 

Stwierdził, że Wysoka Rada przyjęła ww. projekt uchwały.  



 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego Ząbkowice Śląskie.(projekt nr 6)(Uchwała 

LVII/385/2022) 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 

dyskusje. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu o zaopiniowanie powyższego projektu uchwały.  

 

Głosowanie komisji: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”,  

0 głosów „nieważnych”.  

 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Następnie poddał pod głosowanie Wysokiej Radzie powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowanie Wysokiej Rady:  

 

21 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”, 0 głosów „nieważnych” 

 

Stwierdził, że Wysoka Rada jednogłośnie przyjęła ww. projekt uchwały.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.(projekt nr 7)(Uchwała LVII/386/2022) 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 

dyskusje. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu o zaopiniowanie powyższego projektu uchwały.  

 

Głosowanie komisji: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”,  

0 głosów „nieważnych”.  



 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Następnie poddał pod głosowanie Wysokiej Radzie powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowanie Wysokiej Rady:  

 

21 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”, 0 głosów „nieważnych” 

 

Stwierdził, że Wysoka Rada jednogłośnie przyjęła ww. projekt uchwały.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta  

i gminy na 2021 rok.(Projekt nr 8)(Uchwała LVII/387/2022) 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 

dyskusje. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu o zaopiniowanie powyższego projektu uchwały.  

 

Głosowanie komisji: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”,  

0 głosów „nieważnych”.  

 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Następnie poddał pod głosowanie Wysokiej Radzie powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowanie Wysokiej Rady:  

 

16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących”, 0 głosów „nieważnych” 

 

Stwierdził, że Wysoka Rada przyjęła ww. projekt uchwały.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w  wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Ząbkowice Śląskie na lata 2022-2042.(Projekt nr 9) 

(Uchwała LVII/388/2022) 

 



Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 

dyskusje. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu o zaopiniowanie powyższego projektu uchwały.  

 

Głosowanie komisji: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”,  

0 głosów „nieważnych”.  

 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Następnie poddał pod głosowanie Wysokiej Radzie powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowanie Wysokiej Rady:  

 

16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących”, 0 głosów „nieważnych” 

 

 Stwierdził, że Wysoka Rada przyjęła ww. projekt uchwały.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Andrzej Dominik poinformował,  

że 17.02.2022 roku do Biura Rady Miejskiej wpłynęła interpelacja Radnej Rady Miejskiej 

Ząbkowic Śląskich Magdaleny Halikowskiej w sprawie możliwości montażu wiaty 

przystankowej przy szkole podstawowej przy ulicy Powstańców Warszawy oraz w sprawie 

okresu realizacji tego zadania.  

 

Ad. pkt 12. Wolne wnioski i informacje. 

 

Radna Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Grażyna Sobór podała, że chciałaby po raz 

kolejny poruszyć sprawę remontu ulicy Kamienieckiej w Ząbkowicach Śląskich.  Podała,  

że chce zwrócić uwagę na przepływ, przy małym moście. Dodała, że odbyły się rozmowy  

z pracownikiem Urzędu Miejskiego w kwestii możliwości zrobienia rezerwowego odwodnienie 

okolic potoku Zatoka do rzeki Budzówki, by zapobiec zalewaniu terenów, na których są 

nieruchomości mieszkańców. Podała, że dopóki trwa remont, należałoby zając się wszystkimi 

problemami, które dotyczą obrębu tej drogi, by zamknąć sprawę na  długi czas.  

 

Zastępca Burmistrza Ząbkowic Śląskich Dariusz Małozięć  powiedział, że inwestycja 

prowadzona na ulicy Kamienieckiej realizowana jest z wyprzedzeniem harmonogramu i jest 

szansa, że zakończy się wcześniej. Podał, że żaden „temat” dotyczący obszaru, na którym 

realizowana jest inwestycja nie jest zaniedbywany. Dodał, że stan techniczny przepustu  

na potoce Zatoka był sprawdzany, przeszedł przegląd w ciągu ulicy Kamienieckiej, dokonany 

zostanie  jego remont, projektowane jest rezerwowe odwodnienie tego obszaru do rzeki 

Budzówki. Podał, że cały „temat” ulicy Kamienieckiej jest realizowany kompleksowo. 



 

Radna Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Grażyna Sobór powiedziała, że dla niej nie jest 

to konkretna odpowiedź. Zapytała czy rzeczywiście będzie zrobiony przepływ do Budzówki. 

 

Zastępca Burmistrza Ząbkowic Śląskich Dariusz Małozięć  powiedział, że tak jak podał 

wcześniej, projektowane jest rezerwowe odwodnienie tego obszaru. 

 

 

Ad. pkt. 13.  Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej 

Dominik zamknął LVII Sesję Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich VIII kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

                  (-) Andrzej Dominik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Sporządziła: Marta Kurpiel-Tokaruk Referent ds. obsługi Rady Miejskiej i jednostek pomocniczych gminy 


